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Tisztelt Elnök Úr!

IlFatala Írásbeli választ igénylő kérdés
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„Miért hivatkozik a személyforgalom megszüntetésekor nem létező utasszámlálási adatokra
a kormány? ?"címmel a Házszabály 91. §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok
benyújtani Hónig Péter közlekedési, hírközlési és energiaügyi miniszterhez

Tisztelt Miniszter Úr !

A MÁV-nak nem hoz semmilyen megtakarítást a mellékvonalak bezárása, de az érintet t
települések lakóit hátrányosan érinti . A személyforgalom megszüntetésekor pedig
utasszámlálási statisztikákra hivatkoznak, amikor nincs is valós utasszámlálás, mivel enne k
bevezetését csak januártól tervezik .

Ennek következtében kérdezem Miniszter Úrtól, hogy :

• Miért hivatkozik a személyforgalom megszüntetésekor nem létez ő utasszámlálási
adatokra a kormány?

• Mi indokolja valójában a vasúti mellékvonalak bezárását?

Várom válaszát !

Budapest, 2009 . november 4 .
Erdős Norbert

országgyűlési képviselő
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